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Protokół Nr LIV/2023 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 30 marca 2023 roku 

Obrady LIV sesji rozpoczęto 30 marca 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:06 

tego samego dnia (obrady zdalne). 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 

11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 

w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. 

LIV sesja Rady Powiatu Nowodworskiego, odbywająca się w dniu dzisiejszym, została 

zwołana na podstawie art. 15zzx pkt 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych 

rozwiązaniach zawiązanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2021 poz. 2095 

z póź.zm.) 

W okresie obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego mogą zwoływać i odbywać sesje, a także podejmować 

rozstrzygnięcia, w tym uchwały, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godz. 09:00 

otworzył LIV sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LIV sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w obradach uczestniczyło 

18 radnych (19 radnych statutowy skład Rady Powiatu Nowodworskiego). 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Krzysztof Kapusta 

4. Radosław Kasiak 

5. Mariusz Kraszewski 
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6. Katarzyna Kręźlewicz  

7. Anna Maliszewska  

8. Anna Małecka 

9. Marcin Manowski 

10. Zbigniew Niezabitowski (spóźniony) 

11. Monika Nojbert 

12. Grzegorz Paczewski  

13. Jan Serwatka 

14. Adam Szatkowski 

15. Zdzisław Szmytkowski 

16. Dariusz Tabęcki 

17. Mariusz Torbus 

18. Mariusz Ziółkowski  

nieobecny Kamil Szafrański. 

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli: Justyna Paszkiewicz – dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjnych 

w Nowym Dworze Mazowieckim; Agata Nowak – dyrektor Domu Pomocy Społecznej im. 

Jana Pawła II w Nasielsku; Jacek Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum 

Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim; Marek Rączka - dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Dworze Mazowieckim. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LIV sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie, tj.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LIII/23 z dnia 28.02.2023r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego; 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia kredytu; 

4) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych; 

5) nadania imienia Szkole Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek 

Edukacyjnych w Nowym Dworze Mazowieckim; 

6) zmiany Regulaminu przyznawania stypendiów uczniom szczególnie uzdolnionym szkół, dla 

których powiat nowodworski jest organem prowadzącym, za wysokie wyniki w nauce 

i szczególne osiągnięcia edukacyjne; 

7) złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o wydanie zezwolenia na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. J.Iwaszkiewicza 

w Nasielsku; 

8) wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu wariantów linii kolejowych opracowanych na 

potrzeby PKP PLK S.A. na odcinku Warszawa Wschodnia - Nasielsk (Kątne/Świercze); 

9) rozpatrzenia petycji; 

10) przekazania petycji według właściwości. 

5. Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II 

w Nasielsku w 2022 roku. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad LIV sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  
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NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Niezabitowski, Kamil Szafrański  

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LIII/23 z dnia 28.02.2023r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższego protokołu. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego (projekt uchwały załącznik nr 

3 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Niezabitowski, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/323/2023 w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (projekt uchwały załącznik nr 4 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Anna Małecka – w związku z zapisem o zwiększeniu w rozdziale 85395 wydatków  o kwotę 

106 720,32zł na realizację grantu dostosowanie budynków użyteczności publicznej przy ulicy 

Chemików i Harcerskiej do potrzeb osób ze szczególnymi potrzebami, poprosiła o 

przedstawienie konkretnych działań z tym związanych. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – Zarząd stara się wykorzystać każdą możliwość pozyskania 

środków. To zadanie będzie dotyczyć dojazdów, przejść, remontów mieszkań, wszystkiego co 

planuje wykonać Pani Dyrektor Ewa Grzybowska, która napisała do Zarządu pismo z prośbą 

o dofinansowanie poszczególnych przedsięwzięć i to są te zmiany na które Zarząd wyraził 

zgodę. 

Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Niezabitowski, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/324/2023 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2023 rok. 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia kredytu ( projekt uchwały załącznik 

nr 5 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia poręczenia kredytu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Torbus 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Niezabitowski, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/325/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie udzielenia poręczenia kredytu. 

4) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych ( projekt uchwały załącznik nr 6 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Niezabitowski, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/326/2023 w sprawie zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

5) nadania imienia Szkole Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek 

Edukacyjnych w Nowym Dworze Mazowieckim (projekt uchwały załącznik nr 7 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Justyna Paszkiewicz – dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjnych – poinformowała, że 

wystąpili do Rady Powiatu o nadanie Szkole Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład 

Zespołu Placówek Edukacyjnych imienia Marii Stefanii Grzegorzewskiej, twórczyni pedagogiki 

specjalnej w Polsce. Chcieliby również ufundować Szkole Podstawowej Specjalnej sztandar, 

w związku z tym ogromna prośba o wsparcie finansowe na ten cel. Uroczystości 

zaplanowane są na dzień 1 czerwca bieżącego roku, na które zaprasza. 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie nadania imienia Szkole 
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Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek Edukacyjnych w Nowym 

Dworze Mazowieckim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Mariusz Torbus, Mariusz 

Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Tabęcki 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Niezabitowski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/327/2023 w sprawie nadania 

imienia Szkole Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek 

Edukacyjnych w Nowym Dworze Mazowieckim. 

6) zmiany Regulaminu przyznawania stypendiów uczniom szczególnie uzdolnionym szkół, dla 

których powiat nowodworski jest organem prowadzącym, za wysokie wyniki w nauce 

i szczególne osiągnięcia edukacyjne (projekt uchwały załącznik nr 8 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany Regulaminu 

przyznawania stypendiów uczniom szczególnie uzdolnionym szkół, dla których powiat 

nowodworski jest organem prowadzącym, za wysokie wyniki w nauce i szczególne 

osiągnięcia edukacyjne. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, 

Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz 

Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Kapusta, Zbigniew Niezabitowski, Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/328/2023 w sprawie zmiany 

Regulaminu przyznawania stypendiów uczniom szczególnie uzdolnionym szkół, dla których 

powiat nowodworski jest organem prowadzącym, za wysokie wyniki w nauce i szczególne 

osiągnięcia edukacyjne. 

7) złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o wydanie zezwolenia na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. J.Iwaszkiewicza 

w Nasielsku (projekt uchwały załącznik nr 9 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Kapusta – starosta – trwają prace nad uatrakcyjnieniem tej placówki, Rada 

Rodziców z Panią Dyrektor zwrócili się z prośbą o umożliwienie utworzenia klasy o profilu 

militarnym. Tego typu klasy są popularne w środowiskach szkolnych, ponadto gwarantują 

profity dotyczące ewentualnego ubiegania się o dyplom wyższej uczelni szkoły wojskowej, 

jak również istnieje możliwość dofinansowania takich klas z Ministerstwa Obrony 

Narodowej. 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie złożenia wniosku do Ministra 

Obrony Narodowej o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. J.Iwaszkiewicza w Nasielsku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz 

Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kapusta 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/329/2023 w sprawie złożenia 

wniosku do Ministra Obrony Narodowej o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. J.Iwaszkiewicza w Nasielsku. 

8) wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu wariantów linii kolejowych opracowanych na 

potrzeby PKP PLK S.A. na odcinku Warszawa Wschodnia - Nasielsk (Kątne/Świercze) (projekt 

uchwały załącznik nr 10 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec 
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przebiegu wariantów linii kolejowych opracowanych na potrzeby PKP PLK S.A. na odcinku 

Warszawa Wschodnia - Nasielsk (Kątne/Świercze). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/330/2023 w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu wobec przebiegu wariantów linii kolejowych opracowanych na potrzeby PKP 

PLK S.A. na odcinku Warszawa Wschodnia - Nasielsk (Kątne/Świercze). 

9) rozpatrzenia petycji (projekt uchwały załącznik nr 11 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Torbus – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – poinformował, że 

petycja dotyczy popularyzacji sprawy transplantologii wśród lokalnej społeczności. Komisja 

rekomenduje nieuwzględnienie petycji z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do uchwały. 

Ponadto Komisja zwróciła się z prośbą do Pana Starosty o publikację informacji z tej 

dziedziny w mediach powiatowych. Komisja otrzymała odpowiedź o akcji „Daj życie”, która 

propaguje transplantologię. 

Przewodniczący Komisji odniósł się do kolejnego projektu uchwały dotyczącego petycji 

w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Błędowo. W sprawie 

tej petycji Komisja rekomenduje przekazanie jej zgodnie z właściwością do Zarządu Powiatu 

Nowodworskiego. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie rozpatrzenia petycji. 



12 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Manowski, Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/331/2023 w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

10) przekazania petycji według właściwości (projekt uchwały załącznik nr 12 do protokołu) 

W dyskusji głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie przekazania petycji według 

właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Niezabitowski  
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NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIV/332/2023 w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

5. Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II 

w Nasielsku w 2022 roku (załącznik nr 14 do protokołu) 

W dyskusji głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady podziękował Pani Agacie Nowak za 

wspaniałe prowadzenie Domu Pomocy Społecznej, życzył dalszych sukcesów oraz stwierdził, 

że Rada Powiatu informację przyjęła. 

6. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła interpelacja 

radnej Pani Anny Maleckiej, interpelację przekazał do Starosty Nowodworskiego. 

7. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady (załącznik nr 15 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Kręźlewicz – poprosiła o informację kiedy można spodziewać się naprawy 

nawierzchni drogi powiatowej w miejscowości Górki?  

- Paweł Calak – wicestarosta – poinformował, że przetarg został już rozstrzygnięty, 

dopełniane są formalności, w ciągu tygodnia powinna zostać podpisana umowa i będzie 

realizacja. Trudno obecnie jest wskazać konkretną datę wejścia wykonawcy na budowę.  

- Katarzyna Kręźlewicz – zwróciła uwagę, że ta droga wymaga przebudowy, ale jeśli będzie 

już wiadomo kiedy będzie naprawa, to będzie wdzięczna za przekazanie takiej informacji. 

Następnie poprosiła o informację dotyczącą drogi w Gminie Leoncin w miejscowości 

Secymin. Czy w przypadku okazania się, że inwestycja będzie droższa, czy to co otrzymamy 

z „Polskiego ładu” to też będą wyższe środki? 

- Paweł Calak – wicestarosta – poinformował, że wczoraj odbyło się rozstrzygnięcie 

przetargu, środki są zabezpieczone w budżecie, wystarczy na wykonanie zaplanowanych 

prac. 

- Katarzyna Kręźlewicz – poruszyła sprawę „spowalniaczy” na drogach powiatowych. 

W Gminie Czosnów odbyło się szereg wiejskich spotkań w związku z wyborami sołtysów 

i były uwagi co do zasadności rozmieszczenia „spowalniaczy” na drodze Czosnów – Sowia 
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Wola w miejscowości Dobrzyń. Wie, że było bardzo dużo podpisów w sprawie ich usunięcia. 

Na tej drodze zostały obecnie zamontowane dodatkowe urządzenia ostrzegające. Poza tym 

„spowalniacze” utrudniają ruch komunikacji publicznej. 

- Paweł Calak – wicestarosta – montowanie „spowalniaczy” na drogach jest kontrowersyjne, 

jedni chcą, inni są przeciw. Jako zarządcy drogi muszą wypośrodkować, uważa, że każde 

zabezpieczenie pomagające w poprawie bezpieczeństwa nie jest zbędne. Zgłoszona sprawa 

będzie jeszcze raz poddana analizie. 

- Katarzyna Kręźlewicz – przypomniała, że na tej drodze są dwa „spowalniacze” w niedalekiej 

od siebie odległości. 

Następnie poruszyła sprawę ze sprawozdania z prac Zarządu dotyczącą planowanych przez 

Liceum Ogólnokształcące imienia J.Iwaszkiewicza dwóch pikników, prosi o informację jakie to 

będą wydarzenia, kiedy planowane, jakie finansowanie? 

- Przewodniczący Rady – stwierdził, że w tym momencie brak jest połączenia z Panią 

Dyrektor nasielskiego liceum, zwrócił się do Pani Kręźlewicz z prośbą o przysłanie maila, 

który zostanie przekazany do Pani Dyrektor. 

- Katarzyna Kręźlewicz – dodała do swojego pytania, że odpowiedź mogłaby trafić również do 

pozostałych Radnych. Są to ciekawe, promocyjne działania, o których warto wiedzieć, 

napisze takiego maila. 

- Paweł Calak – wicestarosta – powrócił do sprawy „spowalniaczy” w miejscowości Dobrzyń, 

poinformował, że są one wyspowe i nie przeszkadzają w organizacji lokalnego transportu 

zbiorowego. 

- Anna Maliszewska – w sprawie „spowalniaczy” powiedziała, że ma informację, iż na 

pismach do Powiatu często podpisują się osoby, które są mieszkańcami gminy, ale 

niekoniecznie bezpośrednio mieszkający w okolicach zamontowanych takich urządzeń. 

Zasugerowała konsultowanie w takich przypadkach z lokalnym samorządem, radnym, 

sołtysem. 

- Anna Małecka – w sprawozdaniu jest informacja o wytypowaniu przez Zarząd Powiatu 

przedstawiciela podmiotu tworzącego Nowodworskie Centrum Medyczne w osobie Pana 

Pawła Calaka, jako członka komisji konkursowej, do przeprowadzenia konkursów na 

stanowiska ordynatora Oddziału Dziecięcego oraz ordynatora Oddziału Noworodkowego. 

Osobiście jako radna oraz Przedstawiciele Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

uczestniczyli, w grudniu ubiegłego roku, w spotkaniu z dyrekcją Nowodworskiego Centrum 
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Medycznego i pracownikami wymienionych oddziałów. Czy konkurs już się odbył, jak 

wygląda praca lekarzy pediatrów (na spotkaniu informowali o trudnych warunkach pracy)? 

- Jacek Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego – powiedział, że wiele 

się nie zmieniło, trochę ostygły emocje, które miały wówczas miejsce. Oddział działa 

normalnie. Wspólnie ze Starostą i Zarządem Powiatu doszli do wniosku, że wybór ordynatora 

oddziału w drodze konkursu może w jakiś sposób sytuację „uzdrowi”. Sytuacja kadrowa jest 

nadal trudna w zakresie dyżurów, ale dyżury są zabezpieczone, praca odbywa się normalnie. 

- Anna Małecka – poprosiła o informację czy konkurs już się odbył? 

- Jacek Kacperski - dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego – poinformował, że 

procedura konkursowa została uruchomiona, jest to proces kilkumiesięczny, 

prawdopodobnie za 2-3 miesiące będzie rozstrzygnięcie. 

- Anna Małecka – poprosiła o rozszerzenie informacji dotyczącej planowanego procesu 

rekrutacji na rok szkolny 2023/2024. W informacji przekazano o wsparciu procesu w ramach 

wspólnej bazy ze szkołami warszawskimi. Wartość oferty podstawowej to kwota 12 915,04zł, 

pakiet kompleksowy to 15 885,50zł. Czym się różnią te dwa pakiety? 

- Joanna Kozerewicz – kierownik Wydziału Obsługi Szkół i Edukacji – dodatkowe elementy 

w pakiecie kompleksowym to głównie, że młodzież lub rodzic może podpisać wniosek 

podpisem elektronicznym, były to dodatkowe rozwiązania techniczne. 

- Anna Małecka –  zwróciła uwagę, że może to być też kwestia wprowadzania danych. 

W szkołach warszawskich uczniowie sami wprowadzają dane w domu, nie jest to już 

obowiązkiem nauczycieli. U nas w powiecie było, że nauczyciele te dane musieli zatwierdzić. 

Czy pakiet rozszerzony nie zawiera możliwości, że uczniowie wprowadzają dane? 

- Joanna Kozerewicz – kierownik Wydziału Obsługi Szkół i Edukacji – postara się dowiedzieć 

czy jest taka możliwość w pakiecie rozszerzonym. 

- Przewodniczący Rady – jest zdania, że powinno to należeć do rodziców, nie do szkół 

i nauczycieli. Rekrutacją swoich dzieci powinni zająć się rodzice. 

- Anna Maliszewska – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych przy ulicy Górskiej w Nowym 

Dworze Mazowieckim zwróciła się do Zarządu o zabezpieczenie kwoty 60 000zł na remont 

pomieszczeń, po byłym mieszkaniu służbowym, z przeznaczeniem na salę lekcyjną. Zarząd 

odpowiedział, że w chwili obecnej nie posiada wolnych środków w budżecie. Czy na ten cel 

Zarząd będzie ubiegał się o środki zewnętrzne, czy będzie starał się znaleźć środki na ten cel? 

- Krzysztof Kapusta – starosta – na ten cel już są środki w budżecie powiatu w wysokości 
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28 000zł, poszukiwana jest brakująca kwota, realizacja budżetu odbywa się w sposób płynny. 

Pani Dyrektor została poinformowana o tych działaniach. 

- Przewodniczący Rady – poinformował, że w Ministerstwie Edukacji prowadzone są prace 

nad rozporządzeniem dla szkół średnich, od września będzie można realizować naukę poza 

szkołami. Ponadto prowadzone są prace nad likwidacją limitu godzinowego zatrudnienia 

nauczycieli. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – zabrał głos odnośnie naboru do szkół średnich, bez wątpienia 

będzie to bardzo trudny rok, ze względu na ilość uczniów, pakiety, rozwiązania elektroniczne, 

że nie wszyscy potrafią to dobrze przeprowadzić. Na skrzynkę mailową otrzymuje zapytania 

od rodziców kto ma wypełniać ankiety, do ilu szkół można składać podania. Pan Starosta 

zadeklarował, że podejmie starania, aby w najbliższym czasie kwintesencja reguł dotyczących 

naboru do szkół średnich znalazła się na stronie internetowej powiatu. 

- Przewodniczący Rady – poparł powyższy pomysł, zasugerował przesłanie przygotowanej 

informacji do doradców do szkół podstawowych. 

- Innych głosów nie zabrano. 

8. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady – poinformował o życzeniach jakie wpłynęły do Rady z okazji Świąt 

Wielkanocnych. 

Następnie złożył wszystkim życzenia zdrowych i bezpiecznych Świąt Wielkanocnych. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – poinformował o wsparciu finansowym w wysokości 4mln.zł 

dla naszego szpitala. Podziękował Panu Marszałkowi i całemu Zarządowi województwa, jak 

również wszystkim Radnym sejmiku, za to wsparcie. 

Pan Starosta dołączył się do życzeń przekazanych przez Pana Przewodniczącego. 

- Przewodniczący Rady – również złożył podziękowania dla Pana Marszałka za inicjatywę 

realizowaną wraz z zespołem Mazowsze. W dniu wczorajszym razem z młodzieżą brał udział 

w przepięknej lekcji w Otrębusach. Zespół Mazowsze przygotował lekcję o relacjach języka 

polskiego, historii, muzyce. 

- Katarzyna Kręźlewicz – na wstępie swojej wypowiedzi dołączyła się do życzeń świątecznych. 

Następnie zgłosiła prośbę o wyremontowanie drogi powiatowi w Wólce Czosnowskiej. Jest 

tam bardzo zniszczony odcinek drogi Sowia Wola – Czosnów. Ma nadzieję, że wiosną uda się 

zorganizować planowany objazd dróg powiatowych. 
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- Dariusz Tabęcki – popiera inicjatywę Zespołu Placówek Edukacyjnych, z przyczyn 

technicznych nie mógł zagłosować, natomiast obiecuje, że pomoc finansowa dotrze 

w przyszłym tygodniu. 

- Anna Małecka – pogratulowała pozyskanych środków dla szpitala, poprosiła o informację 

na co zostanie przeznaczona pozyskana kwota 4mln.zł. 

- Jacek Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego – tę kwotę udało się 

pozyskać dzięki wspólnym działaniom z Zarządem Powiatu, który złożył wniosek do 

Marszałka Województwa. Obecnie najgorszym obszarem, jeśli chodzi o niespełnianie 

wymagań, jest oddział chirurgii i na remont tego oddziału będzie przeznaczona pozyskana 

kwota. Kwota 2mn.zł ma być wkładem własnym od organu założycielskiego. Szczegóły 

umowy nie są jeszcze znane. 

- Marcin Manowski – potrzebna jest inwestycja na drodze Stara Dąbrowa - Dąbrówka – 

Górki, czy powiat jest przygotowany na ewentualne pozyskanie środków zewnętrznych na 

ten cel, czy posiada w budżecie zarezerwowane środki? Apeluje aby Komisja Finansów i 

Infrastruktury wykonała objazd dróg powiatowych, aby mieć pełną świadomość potrzeb na 

drogach powiatowych. Dziękuje, że inwestycja na drodze Sowia Wola – Dobrzyń, o którą 

wcześniej apelował, a dotyczyła odwodnienia, została wykonana wspólnie z Gminą Czosnów. 

Wykonanie w miejscowości Dobrzyń wydaje się być niewystarczające, po opadach w 

niektórych miejscach ciągle jest problem. Czy wynika to z braku czyszczenia powstałych 

studzienek i odpływów? W okolicach kapliczki, po deszczu, tworzy się szczególnie duża 

kałuża wody. Czy są jakieś plany poprawy odprowadzenia wody. Również przyłącza się do 

wypowiedzi Pani Katarzyny Kręźlewicz odnośnie złego stanu drogi w Wólce Czosnowskiej. 

- Paweł Calak – wicestarosta – to wszystko będzie sprawdzane i poprawiane. Przetarg na 

bieżące utrzymanie dróg dobiega końca. Jak pozwoli pogoda prace zaczną być wykonywane. 

Również dołączył się do życzeń z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

- Mariusz Ziółkowski – przypomniał, że minął  już rok od rozpoczęcia inwestycji przebudowy 

ulicy Morawicza łącznie z budową sygnalizacji świetlnej. Na jakim etapie jest obecnie sprawa 

uruchomienia tej sygnalizacji, bo ciągnie się to niesamowicie długo. 

- Paweł Calak – wicestarosta – przypomniał, że już wcześniej informował, iż Powiat nie ma na 

to wpływu. Była wypracowana inna ścieżka podłączenia tej sygnalizacji, natomiast nie udało 

jej się zrealizować. Uważa, że już w niedługim czasie uda się zakończyć ten temat. 

- Marcin Manowski – nie uzyskał odpowiedzi na pytanie: czy jako powiat jesteśmy 
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przygotowani na kapitalny remont odcinka drogi Stara Dąbrowa - Dąbrówka – Górki? Czyli 

gdy pojawi się możliwość pozyskania środków zewnętrznych jesteśmy w stanie złożyć 

wniosek? Nie otrzymał również odpowiedzi na pytanie: czy jest jakiś pomysł na rozwiązanie 

problemu związanego z ogromną kałużą jaka się tworzy po każdym opadach w miejscowości 

Dobrzyń. 

- Paweł Calak – wicestarosta – jeśli chodzi przebudowę drogi w Górkach, to obecnie nie widzi 

takiego programu, z którego można by to zadanie realizować ze środków zewnętrznych. 

Natomiast w sprawie rozwiązania problemu zastoju wody w Dobrzyniu jest wiele pomysłów, 

będzie można dobudować studnie chłonne, czy też wykonać odprowadzenie wody. Będą się 

nad tym zastanawiać, nie ma sytuacji bez wyjścia. (Pan Manowski wtrącił pytanie czy jest 

szansa w tym roku?) Jeżeli wystarczy środków, będzie to możliwe w tym roku. 

- Anna Maliszewska – kiedy będzie, czy może już się odbył, przetarg na wykaszanie poboczy 

i wycinanie zakrzaczeń? 

- Paweł Calak – wicestarosta – w tym tygodniu lub na początku następnego będzie ogłoszony 

przetarg. Obecnie kończy się realizacja przetargu na bieżące utrzymanie dróg powiatowych, 

kolejna procedura przetargowa będzie na wykaszanie i wycinanie zakrzaczeń. 

- Innych głosów nie zabrano. 

9. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - przewodniczący Rady – 

o godz. 10:06 zamknął obrady LIV sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski 

Przygotowała: Mariola Tomaszewska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


